



裘錦秋中學(屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址：香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

家長通告 2025-2026/279

北師香港浸會大學校長推薦計劃事宜

敬啟者：

本校接獲北師香港浸會大學校長推薦計劃，請參閱附件。

如 貴子弟有意參加本計劃，請先考慮清楚自己是否符合心儀學科的各項要求。由於每校推薦名額只有十名，故所有申請必須經過校方篩選。

如有意參加，請在 2 月 27 日或之前向張鎮良主任或容尚君老師遞交附件的申請表以及所需文件。

如有查詢，請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任、容尚君老師或黃邁晴老師聯絡。

此致  
貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二六年一月二十七日

e-class 通告回條部份  
非繳費通告

問題 1：本人已知悉北師香港浸會大學校長推薦計劃事宜。

發出以下學生

本校中六級學生及家長



裘錦秋中學 (屯門)  
Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號

網址 Web site: <http://www.jcctm.edu.hk> 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong

傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

**Parent Notice 2025-2026/279**

**Regarding the Principal Recommendation Scheme of Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University**

Dear Parents,

Our school has received information about the Principal Recommendation Scheme from Beijing Normal University-Hong Kong Baptist University. Please refer to the attached document.

If your child is interested in participating in this scheme, please carefully consider whether they meet the requirements for their desired subjects. Each school has only ten recommendation spots available, so all applications must go through the school's selection process.

If interested, please submit the attached application form along with the required documents to Mr. Cheung Chan-Leung or Mr. Yung Seung-Kwan by February 27.

For any inquiries, please call 2461 1555 to contact Mr. Cheung Chan-Leung, Mr. Yung Seung-Kwan, or Ms. Wong Mai-Ching from the Career Planning Team.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping  
Principal  
January 27, 2026